



Date: 29/10/2023

التاريخ: 2023/10/29 م

**Appointment of Board Member****تعيين عضو مجلس الإدارة**

The Board of Directors of the Company in the meeting held on 29 October 2023, approved the appointment of Mr. Ali Ahmed Ali Bahwan Al Mukhaini as a temporary Board Member until the upcoming Annual General Meeting (AGM).

وافق مجلس إدارة الشركة في اجتماعه المنعقد في 29 أكتوبر 2023 على تعيين الفاضل. علي احمد علي بهوان المخيني كعضو مؤقت في مجلس الإدارة حتى اجتماع الجمعية العمومية السنوي القادم.

Mr. Ali Bahwan is currently an Engineer with Leonardo Aircraft in Varese, Italy since April 2021 with a prominent role in the strategic planning and initiation of new R&D projects, in particular from the aspect of sustainability.

يعمل الفاضل علي بهوان حاليا كمهندسا في شركة ليوناردو للطائرات في فاريزي بإيطاليا منذ أبريل 2021 مع دور محوري في التخطيط الاستراتيجي وتنفيذ مشاريع البحث والتطوير الجديدة بالذات من ناحية الاستدامة.

Mr. Ali Bahwan also has various past enriching experiences with reputable companies such as Steyr Mannlicher in Austria, Oman India Fertilizer Co. SAOC, Suez Tractabel Operation & Maintenance Oman LLC in Oman.

كما يتمتع الفاضل علي بهوان بالعديد من الخبرات السابقة مع شركات مرموقة مثل شتاير مانليخر في النمسا، والشركة العمانية الهندية للأسمدة ش.م.ع.م، والسويس تراكتابل للتشغيل والصيانة عمان ش.م.م في عمان.

Mr. Bahwan holds a Mechanical Engineering degree (hons) from the University of Bath, United Kingdom.

يحمل الفاضل بهوان درجة الماجستير في الهندسة الميكانيكية من جامعة باث بالمملكة المتحدة.



المفوض بالتوقيع / Authorized Signatory

The Quality Standard in Steel

ذات المواصفات عالية الجودة

Al Jazeera Steel Products Co. SAOG

Suhar Industrial City, PO Box 40, Suhar 327, Sultanate of Oman

Tel: (968) 267 51763/4/5, Fax: (968) 267 51766

E-mail: contact@jazeerasteel.com, Website: www.jazeerasteel.com

C.R.No.:1550438



شركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش.م.ع.ع

مدينة صحار الصناعية ص.ب: ٤٠ الرمز البريدي: ٣٢٧ صحار - سلطنة عمان

هاتف: ٢٦٧٥١٧٦٣/٤/٥ (٩٦٨) فاكس: ٢٦٧٥١٧٦٦ (٩٦٨)

بريد إلكتروني: contact@jazeerasteel.com

س.ت: ١٥٥٠٤٣٨